
 

 

DAGSORDEN SKOLEBESTYRELSESMØDE  KL. 17.30 – 19.00  
(FORMØDE FORÆLDREREP. 17.00 – 17.30) 
 

Skole: Grønhøjskolen 

Mødested: Grønhøjskolen 
Mødedato: 1. maj 2024 

� Jes       (næstformand),      valgt for 4 år  
� Michael     valgt for 4 år 
� Benedicte  valgt 2 år  
� Henriette Valgt for 2 år 
� Louise (formand),  valgt for 4 år 
� Jørn    indstræder som suppleant 1/2 
� Edith   Repræsentant for personale og TR pæd. 
� Birgitte  Hjælper til elevrådet 
� Kasper Schou  viceskoleleder 
� Rune Høst  Indskolingsleder 
� Mette Gudum   Skoleleder 

 

1. Nyt fra Elevrådet   
2. Nyt fra Ledelsen 

a. Interview vedr. tildelingsmodellen. 
b. Fagfordeling – fag 
c. Kommunens budget – hvad betyder det for os? 
d. Aftaler som understøtter forudsigelighed  
e. STUK – deres udmelding omkring bekymrende kvalitet for 2 år siden. 
f. Ansættelser 
g. Tv-hold i afd. T 
h. Skolebestyrelsesvalg 

3. Info fra formand - De 4 spor – opfølgning - Aula – (formand) 
 

4. Budgettal – se bilag. 
5. Udvalgt princip/er til revidering – gennemlæst på forhånd af alle. 

Princip for skemalægning 
https://docs.google.com/document/d/1AWEXrX_5LRkdmKb7eSnKB0mA82FD
qwhM/edit 
Princip for vikardækning 
https://docs.google.com/document/d/18271N_lH0ZPZOdhaTQyaHqa6NL5Hh
ZORk9nXgPW27Ac/edit     
 

6. Evt. 

 

 

 

https://docs.google.com/document/d/1AWEXrX_5LRkdmKb7eSnKB0mA82FDqwhM/edit
https://docs.google.com/document/d/1AWEXrX_5LRkdmKb7eSnKB0mA82FDqwhM/edit
https://docs.google.com/document/d/18271N_lH0ZPZOdhaTQyaHqa6NL5HhZORk9nXgPW27Ac/edit
https://docs.google.com/document/d/18271N_lH0ZPZOdhaTQyaHqa6NL5HhZORk9nXgPW27Ac/edit


 

 

REFERAT SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Hvis I melder afbud sender I mail til Mette Gudum. 

Mødested: Grønhøjskolen 
Mødedato: 01-05-24 Næste mødedato: 12-06-24 
Deltagere: Jes, Benedikte, Michael, Louise, Edith, Mette, Rune, Kasper, Jørn, Henriette 
 
Afbud: Jes, Henriette, Jørn, Kasper 

1. Der er sendt referat ud fra seneste elevrådsmøde. Eleverne i TUP klager over 
vandet i idræt er enten koldt eller for varmt. Ejendomsservice bliver 
informeret.  
 

2. Nyt fra Ledelsen 
a. Vi er en af de skoler som SKU vil have interviewet ift. 

tildelingsmodellen da vi fortsat mener, at være placeret forkert i 
tildeling. SKU har tidligere bedt om at Grønhøjsskolens ledelse bliver 
interviewet vedr. udfordringer i tildelingen i første kvartal. Vi er 
endnu ikke blevet interviewet om tildelingsmodellen. 

b. Vi fortsætter med at bruge muligheden for at bruge tolærerordning 
fremfor UUV i kommende skoleår (som bortfalder). Den tredje 
idrætslektion på 7, 8, 9 klassetrin bortfalder i kommende skoleår.  
I kommende skoleår kommer vi til at udnytte muligheden for at der i 
indskolingen ikke er krav om linjefag. 

c. Nordic Waste og socialområdet påvirker økonomien i hele 
kommunen hvorfor der i hele kommunen er et stort fokus på at 
fællesskabet skal løfte sammen.  

d. Der har den seneste tid været arbejdet med at lave så god en 
struktur og forudsigelighed i alle klasser på hele skolen som muligt. 
Det betyder, at den første lektion i alle klasser hver dag startes med 
at der laves et overblik for dagen. Så eleverne ved hvornår der er 
vikar, hvilke lektioner der er i løbet af dagen, hvilke ændringer der er 
for dagen mv. Det er et krav at der skabes en visuel struktur hver 
dag. 

e. Arbejdet med bekymrende kvalitet arbejdes der videre med i 
samarbejde med skolernes udviklingscenter. 

f. VI har pr. 01.06.2024 ansat to pædagogiske assistenter til special-
SFO. De er begge ansat på 34 timer.  

g. Der er blevet lavet en Tv-reportage i TUP i forbindelse med et 
portræt af et menneske der gør noget særligt i Østjylland. En anonym 
havde indstillet en af vores ansatte og på den baggrund er der blevet 
lavet en reportage om afdelingen. 

h. Der er valg inden sommerferien. MGU informerer om hvem der er på 
valg og hvordan valgprocessen skal køre. MD sender materiale ud.   
 

3. Bestyrelsen har en forespørgsel om skolen kan lave en udtalelse til de elever 
der har siddet i elevrådet. Det ønske efterkommes. 
 



 

 

Fra skolerådet tilkommer en revidering af kommunikationskanaler (AULA). 
Herunder kommunikation, fraværsmelding mv. Så der ikke er for stor forskel 
mellem skolernes brug. Det er særligt en udfordring for forældre der har 
børn på flere skoler.  
 
Informeret om hvor referater fra bestyrelsesmøder kan findes.   
 
På kommende skolerådsmøde skal bestyrelsen diskutere børnesynet som er 
diskuteret på ”fyraftensmøder”.  
 

4. MGU har fremlagt budget og økonomiske nøgletal for 2024 og 
informeret om at vi ser ind i et underskud på ca. 660.00,- for året. Det 
er et marginalt større underskud end sidste skoleår. Det betyder, at 
underskuddet forøges Der er særligt fokus på om vi kan reducere 
udgifter til ”køb af pladser” ved pædagogiske indsatser.  
Herudover er det også en prioritet for skolen at få kigget på om vi er 
placeret rigtigt i tildelingsmodellen.  
 
Bestyrelsen godkender budgettet. 
 
 
 

5. Udvalgt princip/er til revidering – gennemlæst på forhånd af alle. 

a) Princip for skemalægning – Godkendt medmindre der er 
indvendinger fra fraværende medlemmer. 

b) Princip for vikardækning - Godkendt medmindre der er indvendinger 
fra fraværende medlemmer. 
 

 
6. Evt.  Næste møde d. 12.06.2024 vi starter sammen kl. 17.00 til 20.00 -

Husk der er spisning 
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